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Rijeka, 27. rujna 2021. 

 
 
 

ZAPISNIK 
SA 23. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

 
 

23. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 27. rujna 2021. (ponedjeljak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b 
 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 

 Jelena Zorić, zamjenica predsjednika VMO 

 Ivica Dušić, član VMO 

 Adrijana Buždon, članica VMO 

 Branko Miljak, član VMO 

 Klaudio Lazarić, član VMO 

 Hava Odobašić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Mila Kožul, članica VMO 
 
Usvajanje Zapisnika sa 22. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Sveti Nikola, Marin Barać i predložio sljedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Rebalans Financijskog plana VMO Sveti Nikola 
2. Dopisi građana 
3. Razno 

 
 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 



AD1 
 
Predsjednik Vijeća MO, Marin Barać, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu Direkcije za 
mjesnu samoupravu u kojem se Vijeće obavještava o nužnosti izrade Rebalansa Financijskog 
plana za 2021. godinu. Naime, Vijeće je na svojoj sjednici u svibnju, radi situacije s pandemijom 
virusa COVID-19 te preporuka HZJZ i Civilnog stožera RH u vezi ograničenja broja osoba u 
zatvorenim i otvorenim prostorima, već odustalo od programske aktivnosti „Dan žena“. 
Zbog nemogućnosti održavanja i ostalih programa koji su se do sad već trebali održati, Marin 
Barać predlaže Vijeću da se odustane i od tih programa te da se zadrži jedino programska 
aktivnost „Dan MO“ koja bi se trebala održati u studenom / prosincu, ukoliko to epidemiološka 
situacija bude dozvoljavala. Tako bi Vijeće u potpunosti odustalo još od sljedećih programskih 
aktivnosti: „Ekološka akcija“, „Krnjevica“ i „Festival Krnjevo“, a Rebalansom bi se vrijednost 
Financijskog plana Vijeća MO Sveti Nikola umanjila za 15.220,00 kn. Nakon kraće rasprave, 
Vijeće donosi sljedeći: 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno odustaje od programskih aktivnosti: „Ekološka akcija“, 
„Krnjevica“ i „Festival Krnjevo“ te jednoglasno prihvaća Rebalans Financijskog plana za 
2021. godinu kojim se ukupna vrijednost Financijskog plana Vijeća MO Sveti Nikola za 
2021. godinu umanjuje sa 28.370,00 kn na 13.150,00 kn. 
 
 
 
AD2 
 
Predsjednik Vijeća MO, Marin Barać, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu stanarke ulice 
Milutina Barača u kojem traži pomoć Vijeća da se ulica Milutina Barača stavi u zelenu zonu 
prometovanja e-romobila (“Bolt romobila”).  
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno odlučilo pokrenuti inicijativu za proširenje zelene zone e-
romobila (“Bolt romobila”) na ulice: Milutina Barača, Jože Vlahovića, Mirka Čurbega, 
Giordana Smolikara i Pod Jelšun s južne strane te rubovi ulica Medovićeve, Meštrovićeve, 
Nove ceste, Ivekovićeve i Maria Gennaria te Antuna Kosića Rika do same obilaznice sa 
sjeverne strane mjesnog odbora. 
 
 
Predsjednik Vijeća MO, Marin Barać, obavijestio je prisutne o pristiglom odgovoru iz Rijeka 
prometa na dopis Vijeća, vezan uz iscrtavanje parkirnih mjesta na parkingu u ulici Venuccieve 
stube i upit Vijeća o broju parkirnih mjesta na tom parkiralištu. U odgovoru stoji da bilo kakvo novo 
iscrtavanje horizontalne signalizacije mora biti popraćeno Prometnim projektom te se jedino iz 
njega može vidjeti koliko je parkirnih mjesta, odnosno smjerovi kretanja i ostalo. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno odlučilo da se stanarku ulice Venuccieve stube, koja je mu 
je uputila dopis sa molbom za iscrtavanje parkirnih mjesta, upozna sa odgovorom iz Rijeka 
prometa te da ju zamole da se sa svojim zahtjevom javi sljedeće godine kad Grad Rijeka 
bude objavio javni poziv za predlaganje komunalnih prioriteta. 
 
 
Predsjednik Vijeća MO, Marin Barać, obavijestio je prisutne o odgovoru iz Rijeka prometa na 
dopis Vijeća, vezan uz problem sa znakom u Crnčićevoj ulici kod kbr. 3-5 koji je često na meti 
vandala koji ga ruše odmah nakon što ga se postavi. U odgovoru stoji da Rijeka promet d.d 
podržava svaku inicijativu koja vodi uvađanju više reda, a pogotovo povećava sigurnost prometa.  
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno odlučilo inzistirati na postavi video nadzora, kako bi se 
vandalizmu stalo na kraj. Uputit će se dopis OGU za komunalni sustav. 
 
 
 
 
 



Predsjednik Vijeća MO, Marin Barać, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu stanarke iz 
Ivekovićeve ulice u kojem traži postavu stupića na nogostupu kod kbr. 6.  
 
Zaključak: Vijeće ovaj zahtjev smatra opravdanim iz sigurnosnih razloga te ga je 
jednoglasno odlučilo podržati. Uputit će se dopis Rijeka prometu. 
 
 
Predsjednik Vijeća MO, Marin Barać, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu stanarke iz 
Ivekovićeve ulice u kojem traži obnovu crta na parkiralištu kod kbr. 3. 
 
Zaključak: Vijeće ovaj zahtjev smatra opravdanim. Uputit će se dopis Rijeka prometu sa 
zahtjevom za obnovu crta iz sredstava redovnog održavanja. 
 
 
 
AD3 
 
Član Vijeća MO, Klaudio Lazarić, obavijestio prisutne o zabrinutost stanara ulice Ivana Luppisa 
zbog iskopa koji su trenutno u toku duž cijele njihove ulice. Naime, na kolniku su postojale oznake 
za parkirna mjesta, kao i za zabranu parkiranja koje su, naravno, uništene ovim prekopima. 
Stanare zanima hoće li izvođač radova vratiti sve u prvotno stanje, što podrazumijeva i iscrtavanje 
novih crta. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. Uputit će se dopis OGU za komunalni 
sustav. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
 

Hava Odobašić 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Marin Barać 
 

 


